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	نموذج تعهد بالأمانة العلمية لطلاب مرحلة الدكتوراه
[bookmark: _GoBack]أنا الطالب/ة ....................................................
الرقم الجامعي/ ....................................................
البرنامج: دكتوراة الفلسفة في الكيمياء
أتعهد أنا الموقع أدناه بما يلي:
1. الالتزام التام بمبادئ الأمانة العلمية في جميع أعمالي البحثية والدراسية.
2. تجنب أي شكل من أشكال السرقة الأدبية أو الانتحال أو استخدام أعمال الآخرين دون الإشارة إلى مصادرها الموثوقة.
3. توثيق جميع المراجع والمصادر المستخدمة في رسالتي وأبحاثي وفق المعايير الأكاديمية المتعارف عليها.
4. عدم تزوير أو تحريف أي بيانات أو نتائج بحثية، والالتزام بالشفافية والدقة في عرض النتائج.
5. الالتزام باللوائح والأنظمة الجامعية الخاصة بالأمانة العلمية، وتحمل كافة العواقب الأكاديمية أو النظامية في حال الإخلال بها.
وإقراراً مني بما سبق، فقد وقّعت هذا التعهد وأنا بكامل إرادتي، على أن يُحفظ في ملفي الأكاديمي.
اسم الطالب/ة
التوقيع
التاريخ: ../../.... هـ الموافق ../../.... م
*يسري هذا التعهد ابتداءً من الأسبوع الأول للدراسة وحتى تاريخ تخرج الطالب.
	Academic Integrity Commitment Form for Ph.D. Students
I, the undersigned student: ....................................................
University ID: ....................................................
Program: Ph.D. in Chemistry
Hereby pledge to:
1. Fully adhere to the principles of academic integrity in all my research and coursework.
2. Avoid any form of plagiarism, academic dishonesty, or misappropriation of others’ work without proper acknowledgment.
3. Properly cite and reference all sources and materials used in my dissertation and research according to recognized academic standards.
4. Refrain from falsifying or manipulating any data or research results, and remain committed to accuracy and transparency in presenting findings.
5. Abide by all university regulations and policies related to academic integrity, and accept full academic and legal responsibility for any violation thereof.
In acknowledgment of the above, I hereby sign this commitment of my own free will, to be kept in my academic record.
Student Name: ....................................................
Signature: ....................................................
Date: ....................................................
*This commitment shall remain in effect from the first week of study until the student’s graduation
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